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KS § 5:6 Dnr. KS 2022/0128

Svar pa medborgarförslag nr 11/2022 - Marktill
solcellsanlaggningar i kommunen

Kommunstyrelsens beslut

Kommunstyrelsen föreslår Kommunfullmäktige besluta

Avslå medborgarförslag nr 11/2022 med hänvisning till att kommunen endast
äger begränsat med mark, och den mark kommunen förfogar över oftast är
redan planlagd eller reserverad för andra samhällsviktiga ändamål.

Särskilt yttrande

Kenneth Johansson (MP) lämnar skriftligt in följande särskilda yttrande:
Protokollsbilaga $ 5:6.

Sammanfattning

I ett medborgarförslag inkommet till Österåkers kommun föreslår
förslagsställaren att kommunen ska kartlägga mark som är lämplig för
storskaliga solcellsanläggningar (solcellsparker) och sedan antingen arrendera ut
denna mark eller själv bygga och driva solcellsanläggningar. Syftet är att öka
produktionen av förnybar el lokalt.

Beslutsunderlag

Michaela Fletchers (M) otdförandeförslag daterat 2025-05-20.
Samhällsbyggnadsförvaltningens tjänsteutlåtande daterat 2025-05-20.
Protokollsutdrag Kommunstyrelsens tekniska utskott 2025-05-14, 4 3:6.

Förslag till beslut

Michaela Fletcher (M) yrkar bifall till beslutsförslaget innebärande att avslå
medborgarförslag nr 11/2022 med hänvisning till att kommunen endast äger
begränsat med mark, och den mark kommunen förfogar över oftast är tedan
planlagd eller reserverad för andra samhällsviktiga ändamål,

Propositionsordning

Ordföranden frågar om Kommunstyrelsen beslutar enligt Michaela Fletchers
(M) yrkande och finner att så ar fallet.
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Protokollsbilaga & 5:6 Dnr. KS 2022/0128

Särskilt yttrande Kommunstyrelsen 2025-05-26.
Ärende 6. Svar på medborgarförslag nr 11/2022 - Mark till solcellsanläggningar i kommunen

Miljöpartiet anser att kommunen ska användasitt planmonopol för att se till att det placeras
solceller på fler tak vid nybyggnation. Detta gäller även gröna tak. Vi vill också passa på att
hänvisa till miljöpartiets tidigare motion om solceller på kommunens byggnader.

Kenneth Johansson

Miljöpartiet Österåker

 

 


